
98.II - XX sesja Rady Miejskiej, 30 grudnia 2015 r. 

Interpelujący radny: Wojciech Lewenstam 

Radny, nawiązując do opublikowanego w dniu 23 grudnia br. w Biuletynie Informacji 

Publicznej zaproszenia do składania ofert na usługę polegającą na „kompleksowym, 

bezpowrotnym i ostatecznym niszczeniu dokumentów na rzecz Urzędu Miejskiego w 

Słupsku”, zapytał, dlaczego pojemniki, o których mowa w opisie przedmiotu zamówienia, 

mają mieć 50 litrów, nie mniej i nie więcej, oraz dlaczego mają być wykonane z białej płyty 

meblowej, a nie na przykład z ekologicznych materiałów. 

(Sekretarz Miasta Iwona Wójcik udzieliła odpowiedzi podczas sesji.) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24134.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/24.html

